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     Protokół Nr XX/2007  

z obrad XX Sesji Rady Gminy Ksawerów, która się odbyła  

w dniu 25 października 2007 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Ksawerów. 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala   o godz. 10.30. otworzył XX Sesję Rady Gminy 

Ksawerów  i powitał wszystkich obecnych. Następnie stwierdził, że zgodnie z listą obecności 

w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 

jest zachowane kworum władne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

O terminie sesji radni i sołtysi zostali powiadomieni pisemnie. Projekty uchwał przesłano 

radnym i sołtysom wraz z zaproszeniem na sesję. 

Lista obecności radnych i sołtysów stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

-Wójt Gminy –Maria Kopczewska 

- Zastępca Wójta – Rafał Tustanowski, 

-Skarbnik Gminy – Robert Zwierzyński, 

-Sołtysi Gminy Ksawerów. 

Ad.2.  

W tym punkcie Wójt Gminy Maria Kopczewska wniosła o rozszerzenie porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                                                 

w Ksawerowie. 

      1.  Otwarcie  obrad  XX Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gości. 

5. Informacja Wójta. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady: 

- w sprawie oświadczenia majątkowego Wójta Gminy Ksawerów. 

- w sprawie oświadczeń majątkowych Radnych Gminy Ksawerów. 

7.Informacja z wykonania budżetu Gminy Ksawerów za I półrocze 2007 roku. 

8. Podjęcie uchwał: 

8.1. w sprawie nadania nazw ulicom w obrębie Ksawerów, 

8.2.w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego ustnego 

nieruchomości będących własnością Gminy Ksawerów, 
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8.3. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości będącej własnością Gminy 

Ksawerów ( działka nr ew. 356/7 )   

8.4. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Ksawerów                       

w drodze bezprzetargowej ( dz. nr 304/4) 

8.5.w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 3 233 zł.) 

8.6. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 45 000 zł.) 

8.7. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 179 510,91 zł.) 

8.8. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 1 500 zł.) 

8.9. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 6 000 zł.) 

8.10.w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 13 500 zł.) 

8.11. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok (179 510,91 zł) 

8.12.w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 1 104 563,74 zł) 

8.13.w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Pabianicach na kadencję 2008-

2011. 

8.14 w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Łodzi na kadencję 2008-2011. 

8.15. w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                             

w Ksawerowie. 

    9. Zatwierdzenie protokołów: 

  -z XVII Sesji Rady Gminy Ksawerów, 

-  z XVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów, 

-  z XIX Nadzwyczajnej   Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

    10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

   11. Zamknięcie obrad XX Sesji Rady Gminy Ksawerów.  

Ad.3. 

Do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszono kandydatury radnego Arkadiusza 

Bieleckiego i radnego Stefana Jędraszka, którzy wyrazili zgodę. Za przyjęciem Komisji 

Uchwał i Wniosków w ww składzie głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych                                  

i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że nie było chętnych do zabrania głosu                    

w tym punkcie.  
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Ad.5. 
 
SPRAWOZDANIE Z PRACY WÓJTA OD OSTATNIEJ SESJI RADY GMINY 

KSAWERÓW – 10 –go września 2007 r. 

I ZARZĄDZENIA  

- w sprawie określenia wzorów materiałów planistycznych niezbędnych do opracowania 

projektu budżetu na 2008 rok, 

- w sprawie powołania obwodowych komisji wyborczych w wyborach do Sejmu i Senatu RP, 

- w sprawie powołania Komisji przetargowej w celu przeprowadzenia postępowania na 

zadanie pn: „Budowa sieci wod-kan z przykanalikami w ul. Pomorskiej”. 

- w sprawie wyznaczenia nauczyciela zastępującego dyrektora szkoły w przypadku 

nieobecności ( w Szkole Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej p. Marzanna Ludziejewska pełni 

taką funkcję), 

- w sprawie powołania Komisji Stypendialnej do opiniowania wniosków o przyznanie 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie  gm. 

Ksawerów oraz ustalenia regulaminu tej Komisji, 

- w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży w drodze 

przetargu nieograniczonego, 

- w sprawie powołania zespołu kontrolnego w GOPS-ie, 

-11 zarządzeń w sprawie zmian w budżecie gminy ( włączenia i przesunięcia między 

paragrafami). 

II WAŻNIEJSZE SPOTKANIA I NARADY 

  -13 września 2007 r. uroczysta sesja i obchody jubileuszu 10-lecia gminy. 

-16 września 2007 r. udział w Dożynkach w Dłutowie i Konstantynowie, 

-18 września 2007 r. spotkanie z v-ce prezydentem Pabianic w sprawie tramwaju 

regionalnego i 4 października 2007 r. w Zgierzu w powyższej sprawie, 

-4 października 2007 r. spotkanie w sprawie gospodarki wodno-ściekowej zorganizowane 

przez Urząd Miejski w Pabianicach, 

-8 października 2007 r. spotkanie w Urzędzie Miejskim w Pabianicach w sprawie ZOZ-u, 

-12 października 2007 r. udział w Jubileuszu 70-lecia Szkoły Podstawowej w Ksawerowie. 

PPaannii  WWóójjtt  ppooiinnffoorrmmoowwaałłaa,,  żżee  GGmmiinnaa  KKssaawweerróóww  ww  rraannkkiinngguu  ggmmiinn  wwiieejjsskkiicchh  pprrzzyyggoottoowwaannyymm  

pprrzzeezz  DDzziieennnniikk  ŁŁóóddzzkkii  zzaajjęęłłaa  II  mmiieejjssccee  nnaa  113344  ggmmiinn::--1100  kkaatteeggoorriiii::  

1) bezrobocie, 

2)wydatki na administrację, 
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3) powierzchnia wybudowanych mieszkań, 

4)liczba firm, 

5)dochód własny, 

6)wydatki majątkowe z budżetu gminy, 

7)wydatki na gospodarkę komunalną, 

8) inwestycje na ochronę środowiska, 

9)środki pozyskane z UE,  

10)zadłużenie. 

SPRAWOZDANIE  REFERATU GOSPODARKI KOMUNALNEJ : 

 

1. Wyłoniono wykonawcę na realizację zadania pn. „Przebudowa ul. Miłej działka ewid. 

Nr 19/12 w Ksawerowie” - Firma P.H.U. „HYDROMEL” z Sieradza, za kwotę brutto 

148.154,25 zł. 

2. Trwają prace związane z realizacją inwestycji „Modernizacja stacji uzdatniania wody” 

i „Przebudowa budynku Urzędu Gminy Ksawerów” oraz „Budowa boiska sportowego 

przy Szkole Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej”. 

3. Pracownicy gospodarczy:            

• sprzątanie przystanków tramwajowych, autobusowych, teren parku, przy 

pojemnikach z selektywną zbiórką odpadów oraz teren gminy; 

• koszenie działek gminnych, parku, rowów przydrożnych i poboczy w ulicach:  

Zachodnia, Mały Skręt Wspólna, Graniczna, Ogrodników; 

• zlikwidowanie trzech wiat przystankowych – 2 szt. na Widzewie i 1 szt. na 

Dąbrowie; 

• odmulenie rowu przydrożnego w ulicy Ogrodników. 

4. Wyłoniono wykonawcę na zadanie pn: „Budowa sieci wod-kan w ul. Spółdzielczej                   

i ul.Żytniej w Ksawerowie”. 

Wykonawca: P.H.U. „Hydromel” z Sieradza. 

Wartość zadania netto: -1.087.072,61 zł. 

Wartość zadania brutto-1.163.167,69 zł. 

Termin wykonania:31.05.2008 r. 

5.Wyłoniono wykonawcę na zadanie pn: Budowa sieci wod-kan w ul. Pomorskiej”. 

Wykonawca: Instalatorstwo Sanitarne i C.O. Andrzej Kłębowski z Ksawerowa. 

Wartość zadania netto: 542.969,63 zł. 

Wartość zadania brutto:580.977,50 zł. 
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Termin wykonania:30.04.2008 rok. 

JEDNOSTKA WOD-KAN KSAWERÓW : 

Wydano warunki techniczne : 

a) przyłącza wodociągowego 13 inwestorom indywidualnym ( ul. Cicha, ul. Hubala,                     

ul. Wschodnia, ul.Rataja, ul. Zachodnia , ul. Zielona) 

b) przyłącza kanalizacyjnego 14 inwestorom indywidualnym ( ul. Cicha, ul.Wschodnia, 

ul. Rataja, ul.Letnia, ul. Zachodnia, ul. Hubala)   

-wydano 2 warunki projektowe na przyłączenie się do sieci wodociągowej ( ul.Piękna,              

ul. Miła ) i 2 warunki na przyłączenie się do sieci kanalizacyjnej  ( ul.Piękna, ul. Miła) 

-odebrano 30 przyłączy kanalizacyjnych ( ul. Cicha, ul.Letnia, ul. Miła, ul. Nowotki,                    

ul. Górna, ul. Szkolna, ul. Ogrodników, ul. Cegielniana) oraz 29 przyłączy 

wodociągowych( ul. Cicha, ul. Miła, ul. Nowotki, ul. Górna, ul. Szkolna, ul. Ogrodników, 

ul. Cegielniana) 

-usunięto awarię sieci wodociągowej na osiedlu Widzew. 

W trakcie realizacji:  

-modernizacja Stacji Uzdatniania Wody Ksawerów ( wyłączona z eksploatacji) 

-przygotowano nowe taryfy opłat na dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków na rok 

2008. 

Księgowość podatkowa:  

Księgowanie wpłat w zakresie zobowiązań pieniężnych, podatku od środków transportowych 

– osoby fizyczne i prawne ( na dzień 23.10.2007 r.), zobowiązania pieniężne ( wpłaty bieżące 

i zaległe) -280.614 zł., w tym wpłaty inkasentów z tyt. III raty -213.723 zł. tj: 

-Ksawerów Północ – 51.692.30 zł. 

-Ksawerów Południe- 34.879,00 zł. 

-Ksawerów Wschód- 54.787,00 zł. 

-Ksawerów Zachód- 5.043,00 zł. 

-Nowa Gadka – 595,00 zł. 

-Wola Zaradzyńska -66.727,00 zł. 

Wystawiono tytuły wykonawcze na kwotę – 15.646 zł.  

REFERAT GOSPODARKI PRZESTRZENNEJ ROLNICTWA I OCHRONY 

ŚRODOWISKA 

Ogłoszono o przystąpieniu do zmiany studium i planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Ksawerów. 
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Wydano 2 decyzje o naliczeniu renty planistycznej na łączną kwotę 55248,45 zł. 

KKoonnttyynnuuoowwaannee  ssąą  kkoonnttrroollee  ddoottyycczząąccee  ppoossiiaaddaanniiaa  uummóóww  ii  rraacchhuunnkkóóww  zzaa  uussuuwwaanniiee  ooddppaaddóóww  

ssttaałłyycchh  ii  nniieecczzyyssttoośśccii  ppłłyynnnnyycchh  cciieekkłłyycchh..  ZZaakkłłaaddaannee  ssąą  ii  uuzzuuppeełłnniiaanniiee  kkaarrttyy  eewwiiddeennccjjii  

zzbbiioorrnniikkóóww  bbeezzooddppłłyywwoowwyycchh  ww  cceelluu  kkoonnttrroollii  cczzęęssttoottlliiwwoośśccii  iicchh  oopprróóżżnniiaanniiaa..  

RRoozzppoocczzęęttoo  kkoonnttrroollęę  uummóóww  ii  rraacchhuunnkkóóww  nnaa  kkoolleejjnnyycchh  uulliiccaacchh::  MMaałłyy  SSkkrręętt,,  WWssppóóllnnaa                                                

ii  AAkkaaccjjoowwaa..  

Pytania do Pani Wójt: 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Społecznej Helena Rusak prosiła o informacje na 

temat tramwaju regionalnego.  

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała: że były prowadzone wstępne rozmowy ze 

Zgierzem i Pabianicami dot. rozbudowy tramwaju regionalnego. Czekamy na kalkulację 

dotyczącą tej inwestycji. Podejmiemy decyzję po otrzymaniu kalkulacji. Na pewno                           

w Ksawerowie muszą być wymienione tory i  trakcja elektryczna, od granicy miasta Pabianic 

do granic Łodzi.   

Radna Maria Wróbel zapytała, jak wygląda sytuacja ze szpitalem w Pabianicach?  

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że w tej chwili jest powołany nowy 

dyrektor szpitala na okres 6-miesięcy . Nowy dyrektor ma podjąć działania zmierzające do 

ratowania szpitala. Szpital jest zadłużony na 70 mln.  

Ad.6. 

W tym punkcie Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał treść następujących pism: 

- pismo Wojewody Łódzkiego z dnia 24.09.2007 r. znak pisma: BN-0717/2671/OM/07               

w sprawie  przeprowadzonej analizy danych zawartych w oświadczeniu majątkowym Pani 

Marii Kopczewskiej –Wójta Gminy Ksawerów. Z przeprowadzonej analizy wynika, że 

oświadczenie jest kompletne, właściwie wypełnione i zostało złożone z zachowaniem 

obowiązującego terminu. Analizie poddane zostało również oświadczenie majątkowe Pana 

Tadeusza Grali –Przewodniczącego Rady Gminy i stwierdzono również, że oświadczenie jest 

kompletne, właściwie wypełnione i zostało złożone z zachowaniem obowiązującego terminu.   

-pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pabianicach z dnia 08.10.2007 r. , znak pisma: US 

IB/412/OM/12/07 w sprawie analizy oświadczeń majątkowych radnych Gminy Ksawerów. 

Pod względem formalnym w stosunku do przesłanych oświadczeń-Naczelnik Urzędu 

Skarbowego w Pabianicach nie wnosi zastrzeżeń.  

-odpowiedź Wójta Gminy Pani Marii Kopczewskiej na wniosek zgłoszony w dniu 15 marca 

na VIII Sesji Rady Gminy Ksawerów w sprawie umieszczenia znaków poziomych na 
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skrzyżowaniu ulic Wschodnia-Wolska oraz wykupienie przez Starostwo Powiatowe                          

w Pabianicach gruntu celem poprawy widoczności na tym skrzyżowaniu.  

-pismo Gminnego Klubu Sportowego GKS Ksawerów w sprawie dofinansowania budżetu 

klubu w wysokości 4.000 zł. Przewodniczący stwierdził, że z uwagi na obowiązujące 

przepisy Rada Gminy nie ma możliwości dofinansowania klubów sportowych.   

-odpowiedź Wójta Gminy Pani Marii Kopczewskiej na wniosek zgłoszony w dniu 12 

kwietnia 2007 r. na X Sesji Rady Gminy Ksawerów w sprawie umieszczenia znaku 

pionowego B-36 „zakaz zatrzymywania się” na ul. Bednarskiej w Ksawerowie, przy ul. 

Wschodniej. 

-odpowiedź Wójta Gminy Pani Marii Kopczewskiej na wniosek zgłoszony w dniu 19 

kwietnia 2007 r. na XI Sesji Rady Gminy Ksawerów o usunięcie gałęzi drzew oraz ziemi z 

pobocza drogi powiatowej nr 24175-ul.Południowej w Woli Zaradzyńskiej. 

-odpowiedź Wójta Gminy Pani Marii Kopczewskiej na wniosek zgłoszony w dniu 13 sierpnia 

2007 r. na XVI Sesji Rady Gminy Ksawerów o zbudowanie wiat na przystankach autobusu 

linii „263” przy ul. Rzepakowej i przy C.K.U.Z.S.Z.R. 

       Zadanie to zostanie umieszczone w planie budżetu na rok 2008.  

-odpowiedź Wójta Gminy Pani Marii Kopczewskiej na wniosek zgłoszony w dniu 10 

września 2007 r. na XVII Sesji Rady Gminy Ksawerów ( kontrola drzewostanu kolidującego 

z linią energetyczną). 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Tadeusz Grala poinformował, że Radni brali udział                 

w obchodach Święta Edukacji Narodowej w gminnych placówkach oświatowych.  

Ad.7. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej -Bożena Ziółkowska odczytała treść uchwały Nr 

I/164/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 11 

października 2007 roku w sprawie opinii dotyczącej informacji z przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Ksawerów za I półrocze 2007 r.  

Przed przystąpieniem do realizacji pkt. 8. Przewodniczący Rady Tadeusz Grala poprosił                  

o opinię stałych Komisji dotyczącą projektów uchwał na XX sesję. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Ochrony Środowiska i Rolnictwa-Henryk Nowak 

powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji w dniu wczorajszym wszystkie 

projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie.  
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Ad.8.1 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały nr XX/102/2007  Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie nadania nazw ulicom w obrębie Ksawerów( Brzegowa, Osiowa, 

Poprzeczna, Mała).  

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem  uchwały nr XX/102/2007  Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 października 

2007 r. w sprawie nadania nazw ulicom w obrębie Ksawerów głosowało -13  radnych, głosów 

przeciw i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Ad. 8.2. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały  nr XX/103/2007 Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieograniczonego ustnego nieruchomości będących własnością Gminy Ksawerów.  

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały  nr XX/103/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 października              

2007 r.  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego 

ustnego nieruchomości będących własnością Gminy Ksawerów- głosowało 13  radnych, 

głosów przeciw   i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Ad. 8.3.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały projekt uchwały                             

nr XX/104/2007 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości będącej własnością 

Gminy Ksawerów ( działka nr ew. 356/7).   

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały nr XX/104/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 października             

2007 r. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości będącej własnością Gminy 

Ksawerów ( działka nr ew. 356/7) – głosowało 13  radnych, głosów przeciw                          

i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.  
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Ad.8.4.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały  nr XX/105/2007 Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę 

Ksawerów w drodze bezprzetargowej ( dz. nr 304/4). 

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały   nr XX/105/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 października 

2007 r.w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Ksawerów                 

w drodze bezprzetargowej ( dz. nr 304/4) - głosowało 13  radnych, głosów przeciw                                             

i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Ad.8.5. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały nr XX/106/2007 Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 3 233 zł.). 

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały   nr XX/106/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 października 

2007 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 3 233 zł.) - głosowało 13  

radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Ad 8.6.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały nr XX/107/2007 Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 45 000 zł.). 

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały   nr XX/107/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 października 

2007 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 45 000 zł.) - głosowało 13  

radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Ad.8.7.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały nr XX/108/2007 Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 179 510,91 zł.). 

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 
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Za podjęciem uchwały nr XX/108/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 października              

2007 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 179 510,91 zł.). - 

głosowało 13  radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Ad 8.8. 

 Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały nr XX/109/2007 Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 1 500 zł.). 

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały nr XX/109/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 października                

2007 r.w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 1 500 zł.). - głosowało 13  

radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Ad 8.9.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt  uchwały nr XX/110/2007 Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 6 000 zł.). 

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały nr XX/110/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 października 2007 

r. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok - głosowało 13  radnych, głosów 

przeciw i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Ad. 8.10. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały nr XX/111/2007 Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 13 500 zł.) 

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały nr XX/111/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 października 2007 

r. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok - głosowało 13  radnych, głosów 

przeciw i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Ad.8.11. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt  uchwały nr XX/112/2007 Rady 

Gminy Ksawerów  w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok (179 510,91 zł). 
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Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały nr XX/112/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 października              

2007 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok (179 510,91 zł). - głosowało 

13  radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Ad.8.12. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały nr XX/113/2007 Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 1 104 563,74 zł) 

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały nr XX/113/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 października 2007 

r.w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok-- głosowało 13  radnych, głosów 

przeciw i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Ad.8.13. 

W tym punkcie Przewodniczący Rady Tadeusz Grala poprosił o zabranie głosu Zastępcę 

Wójta Rafała Tustanowskiego, którzy przybliżył zasady wyboru ławników. Ponadto odczytał 

protokół z zebrania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego                  

w Pabianicach i do Sądu Okręgowego w Łodzi.  

Następnie Przewodniczący Rady  Tadeusz Grala poinformował, że zgodnie                            

z przepisami wybory ławników odbywają się w głosowaniu tajnym i w związku z powyższym 

zaproponował kandydatów do Komisji Skrutacyjnej: 

1) Radna Helena Rusak, 

2) Radna Anna Szcześniak-Rydz, 

3) Radny Bogumił Niewiadomy. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę.  

Przewodniczący Rady poprosił, aby Komisja Skrutacyjna przystąpiła do czynności 

związanych z przeprowadzeniem głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego w Pabianicach na kadencję 2008-2011 i w tym celu ogłosił 5 min. przerwę. Po 

przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady XX Sesji.  

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Helena Rusak poinformowała, że Komisja 

wybrała ze swojego składu przewodniczącego, sekretarza i  członka Komisji: 

- przewodnicząca –Helena Rusak, 
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- sekretarz – Anna Szcześniak-Rydz, 

- członek –Bogumił Niewiadomy. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Helena Rusak odczytała zasady głosowania: 

każdy z radnych po wyczytaniu z listy obecności otrzyma  kartę do głosowania w sprawie 

wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Pabianicach na kadencję 2008-2011. Na karcie do 

głosowania wypisane są nazwiska w kolejności alfabetycznej kandydatów i trzy możliwości: 

głos „za”, głos „przeciw”, głos „wstrzymujący się”.  Głos oddaje się w ten sposób, że stawia 

się znak „x” przy nazwisku w określonym miejscu. 

Po dokonaniu czynności związanych z przeprowadzeniem tajnego głosowania 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala postawił wniosek o podjęcie uchwały  nr 

XX/114/2007  Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 października 2007 w sprawie wyborów 

ławników do Sądu Rejonowego w Pabianicach na kadencję 2008-2011. 

Za podjęciem uchwały  nr XX/114/2007  Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 

października 2007 w sprawie wyborów ławników do Sądu Rejonowego w Pabianicach na 

kadencję 2008-2011-głosowało 13  radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie 

stwierdzono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy Ksawerów w głosowaniu tajnym dokonała 

wyboru następujących ławników do Sądu Rejonowego w Pabianicach na kadencję 2008-

2011: 

1) Pan Paweł Bulzacki. 

2) Pani Halina Kardas. 

3) Pani Bożena Kubiak-Skiba. 

Protokół wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik do projektu uchwały. 

Ad.8.14.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala zwrócił się do Komisji Skrutacyjnej o podjęcie 

czynności związanych z przeprowadzeniem tajnego głosowania w sprawie wyboru ławników 

do Sądu Okręgowego w Łodzi na kadencję 2008-2011. W tym celu Przewodniczący Rady 

ogłosił 10 min. przerwę. Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady XX Sesji.  

Po dokonaniu czynności związanych z przeprowadzeniem tajnego głosowania                        

w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Łodzi na kadencję 2008-2011 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół. 
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Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosownie projekt uchwały Nr 

XX/115/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 października 2007 r.w sprawie wyborów 

ławników do Sądu Okręgowego w Łodzi na kadencję 2008-2011. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że za podjęciem uchwały Nr XX/115/2007 Rady 

Gminy Ksawerów z dnia 25 października 2007 r.w sprawie wyborów ławników do Sądu 

Okręgowego w Łodzi na kadencję 2008-2011 – głosowało 13  radnych, głosów przeciw                     

i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że  Rada Gminy Ksawerów w głosowaniu 

tajnym dokonała wyboru następujących ławników do Sądu Okręgowego w Łodzi na kadencję 

2008-2011: 

1) Pani Ewa Bartold. 

2) Pani Alicja Pasternak. 

Protokół wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik do projektu uchwały. 

Ad.8.15. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały nr XX/116/2007 Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                                       

w Ksawerowie. 

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały nr XX/116/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 października                  

2007 r. w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                                       

w Ksawerowie. 

Za podjęciem uchwały nr XX/116/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 

października 2007 r. w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                                       

w Ksawerowie- głosowało 13  radnych, głosów przeciw  i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Ad.9. 

W tym punkcie Przewodniczący Rady Tadeusz Grala zapytał czy są uwagi i zastrzeżenia 

do treści protokołów:  

  -z XVII Sesji Rady Gminy Ksawerów, 

-  z XVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów, 

-  z XIX Nadzwyczajnej   Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że nikt z radnych nie wniósł uwag i zastrzeżeń  do treści 

przedstawionych protokółów i postawił wniosek o zatwierdzenie ich treści. 
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 W głosowaniu Radni Gminy Ksawerów przyjęli protokoły z : XVII Sesji Rady Gminy 

Ksawerów, z XVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów oraz z XIX Nadzwyczajnej   

Sesji Rady Gminy Ksawerów – 13 głosami „za”, bez głosów przeciwnych i wstrzymujących 

się.  

Ad. 10. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Społecznej –Helena Rusak zabierając głos                      

w imieniu własnym i Komisji podziękowała bardzo serdecznie wszystkim, którzy przyczynili 

się do zorganizowania i uświetnienia jubileuszu Gminy: Pani Wójt, Panu Wójtowi, Panu 

Skarbnikowi, Panu Przewodniczącemu, a przede wszystkim słowa podziękowania  skierowała 

do  Pani insp. Jolanty Galia, której należą się wielkie podziękowania za trud i serce włożone  

w przygotowanie tej imprezy, aby ten jubileusz tak dobrze wypadł. Generalnie rzecz biorąc 

była to bardzo udana i bardzo pracochłonna impreza. Podczas jubileuszu miło było widzieć 

zaproszonych gości, którzy byli pełni podziwu dla Pani Wójt, urzędu i całej społeczności 

Gminy. 

Sołtys Kazimierz Ludziejewski wnioskował o zwiększenie poprawy bezpieczeństwa 

drogowego na ulicach: ul. Wschodnia, Wolska i Zachodnia oraz  utwardzenie pobocza na 

ul.Wschodniej destruktem lub tłuczniem.  

Sołtys Antoni Archman zgłosił konieczność wymiany uszkodzonego chodnika na ul.Leśnej             

i ul. Miodowej. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Społecznej-Helena Rusak- wróciła do tematu  

wniosku złożonego na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu wczorajszym, aby w przypadku 

usprawiedliwionej nieobecności  radnego  ( choroba, ważny przypadek losowy)radny 

otrzymał całą dietę.  

Bożena Ziółkowska – stwierdziła, że jeżeli nie ma nieobecności nie usprawiedliwionej                       

i fizycznie tej osoby nie ma na posiedzeniu Komisji bądź na sesji, to  jak można to 

usprawiedliwić  i całą dietę wypłacać.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Społecznej-Helena Rusak odpowiedziała, że ten 

wniosek powstał na prośby radnych. Jeśli ten wniosek zostanie przegłosowany to będziemy 

pracować nad nim dalej. 

Radna Maria Wróbel- zgłosiła wniosek, aby podjąć działania dla przyspieszenia oświetlenia 

ul.Szkolnej na odcinku od ul.Giełdowej do Zespołu Szkół Rolniczych. Czy jest szansa, że w 

tym roku to oświetlenie będzie? Ponadto sprawa autobusu nr 263 , na czas remontu na 

ul.Rypułtowickiej, uczniowie i pracownicy oraz starsi mieszkańcy mają utrudnienia, 

ponieważ autobus dojeżdża tylko do szkoły. Była prośba, aby ten autobus dojeżdżał do 
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Giełdy. Pani radna zapytała, co dalej w sprawie odznaczeń dla dwóch desygnowanych osób                             

z naszej Gminy? 

Wójt Gminy Maria Kopczewska odnośnie światła na ul. Szkolnej, czekamy na pismo                      

z Zakładu Energetycznego. Są to sprawy majątkowe i na pewno w tym roku tego światła   

jeszcze nie będzie. Co do autobusu, rozmawiałam autobus, że będzie przesłane pismo na ręce 

prezesa, ale pan prezes nie widzi takiej możliwości, ponieważ są przeszkody techniczne, aby 

można było wjechać na teren Giełdy.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że w dalszym ciągu nie ma żadnej 

odpowiedzi, co do przyznanych odznaczeń.  

Zastępca Wójta Rafał Tustanowski dodał, że odznaczenia państwowe przyznaje Prezydent 

RP. Kilkakrotnie były rozmowy z Dyrektorem Generalnym Wojewody i odpowiedź pana 

dyrektora jest taka, że czeka na decyzję kancelarii Prezydenta.  

Sołtys Janusz Bartold w związku z brakiem światła na ul. Szkolnej postawił wniosek                      

o umieszczenie znaków poziomych na łuku drogi na ul. Szkolnej przy sklepie na Widzewie.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Społecznej poinformowała, że w dniu 14.11.            

2007 r. o godz. 14.00. odbędzie się posiedzenie Komisji.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala prosił o interwencje w sprawie przyspieszenia 

naprawy  wiaty przystankowej na Dąbrowie.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala poprosił o przedstawienie wniosków przez 

Komisję Uchwał i Wniosków. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła zgłoszone  wnioski: 

1. Zwiększyć bezpieczeństwo drogowe –ul. Wschodnia, Zachodnia, Wolska – 

utwardzić pobocza. 

2. Interwencja do Starostwa Powiatowego w sprawie wiaty po Spółdzielni 

Produkcyjnej. 

3. Naprawa chodnika na ul.Leśnej i ul. Miodowej. 

4. Przygotowanie wniosku, aby w przypadku usprawiedliwionej nieobecności 

radnego  ( choroba, przypadek losowy) wypłacać całą dietę radnemu.  

5. Podjąć działania dla przyspieszenia oświetlenia ul.Szkolnej na odcinku od 

ul.Giełdowej do Zespołu Szkół Rolniczych. 

6. Naniesienie znaków poziomych na łuku  ul. Szkolnej przy sklepie na Widzewie.  

Za przyjęciem wniosków głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie 

stwierdzono.  
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